
Kartläggning över hur situationen kring rekrytering hos landets överförmyndare ser ut.  

 

Vi är en liten projektgrupp med deltagare från olika Överförmyndare och platser i Sverige som på 

initiativ av FSÖ arbetar med den stora frågan om bristen av ställföreträdare som finns mer eller 

mindre över hela landet. Vi sitter alla hemma på kammaren och funderar på lösningar och åtgärder. 

Kan vi göra något större tillsammans i stället? Därför behöver vi nu er hjälp med svar på några frågor 

och vi hoppas ni har möjlighet att hjälpa oss. 

 

 

• Hur ser er tillgång, kontra behov av ställföreträdare ut?  

• Använder ni er idag av professionella ställföreträdare för att lösa eventuell brist på 

ställföreträdare? 

• Lägger ni idag själva tid och resurser på att skapa marknadskampanjer och material? 

• Skulle er kommun vara villiga att delta i framtagande av en rikstäckande kampanj?  

• I så fall, i stället för egen marknadsföring eller som en del av egen marknadsföring? 

• Har ni gjort något inom marknadsföring som ni vill lyfta fram och som ni sett gett resultat? 

• Är ni intresserade av att skapa gemensamma utbildningsfilmer och digitala kurser? 

• Övriga idéer? 

 

 

 

 


